
 

V juniju je potekala v Mariboru »Medena tržnica« 

Od 28.6. – 2.7.2023 je na Vojašniškem trgu in okolici bilo poučno, zanimivo in zabavno. 
Potekala je Medena tržnica, ki sta jo organizirala Čebelarsko društvo Maribor – mesto in 
Mestne nepremičnine d.o.o. ob pomoči mnogih sponzorjev. 

Organizatorji so opozorili na pomembnost medu in čebel in pripravili pester program. Otroci 
in odrasli so se lahko med drugim udeležili degustacije medu, medice, propolisa, medenjakov 
in drugih izdelkov iz medu, lutkovne predstave ter tudi različnih delavnic, v minoritski cerkvi 
pa je bila odprta razstava panjskih končnic. 
 

 
 

Na razstavi je bilo na ogled več kot sto panjskih končnic v tematsko povezanih uokvirjenih 
triptihih, nameščenih na stojalih ljubiteljskih ustvarjalcev in akademikov v različnih tehnikah, 
od pirografije in polstenja do enkavstike, pa tudi v oljni, akrilni in mešani tehniki. Potekale  so 
lončarske in slikarske delavnice za otroke in odrasle, čebelarski strokovnjak Karl Vogrinčič pa 
je predaval na temo apiterapije v slovenskem čebelnjaku. 
 
Po besedah čebelarjev je letošnje leto, zaradi močnih pozeb in ogromno deževja, zelo slabo 
za čebele. ”Čebelarji smo prisiljeni hranit čebele. Smo v velikem minusu, medu ni nič,” pove 
predsednik Čebelarskega društva Maribor – mesto, Maks Selinšek. Kljub temu so zelo 
zadovoljni z zanimanjem mladih za čebelarjenje. Uvedli so tudi medene zajtrke, obiskujejo 
vrtce, organizirajo krožke ter na ta način pridobivajo mlade ljudi – bodoče čebelarje. 
 
Čebelarska društvo Maribor - mesto trenutno šteje 49 članov. V skupni številki panjev jih imajo 
že 500, pred leti je bila ta številka 250. Uspešno so pričeli oživljati mestno čebelarstvo, kajti 
prihodnost k boljši pridelavi medu vidijo tudi v okrepljenem urbanem čebelarjenju ter 
zasajevanju medovitega rastlinstva v parkih. Spodbujajo občane k sajenju medovitih rož na 
balkonih in na vrtu. Veseli pa so tudi prizadevanj Mestne občine Maribor na tem področju. 
 
Na dogodku je župan Mestne občine Maribor izpostavil prav aktivnosti lokalnih skupnosti v 
regiji v skrbi za dodatno pašo vseh opraševalcev in sicer s kasnejšo košnjo nekaterih javnih 
zelenih površin. Slovenijo so namreč v zadnjih letih prizadele spomladanske pozebe, ki so 
povzročile veliko škode na sadnem drevju. Po pozebah so tako glavni vir hrane za opraševalce 
postale cvetlice na travnikih , javnih površinah in tudi zelenicah okrog stanovanjskih objektov. 
Opraševalci so bistveni za naravo in človeštvo in brez njih ni mogoče zagotavljati prehranske 



varnosti. Z namenom omogočiti čebelam , čmrljem in drugim opraševalcem ugodnejšo pašo, 
se je letos košnja na izbranih javnih zelenih površinah in zunanjih površinah osnovnih šol in 
vrtcev, muzejev, galerij, pokopališč in drugih objektov, ki so v lasti Mestne občine Maribor, 
izvajala pozneje. K akciji so se pridružile tudi mnoge okoliške občine, ki podpirajo akcijo v 
svojih lokalnih okoljih. 
 
Vsi se veselijo, da bi dogodek v mestu postal tradicionalni. 
 

 


